
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 716
van ELISABETH MEULEMAN
datum: 24 april 2015

aan JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

Schoolgebouwen  -  Kwaliteit binnenlucht

De voorbije jaren zijn door het Departement Leefmilieu, Natuur en Energie (zie website 
LNE) verscheidene onderzoeken uitgevoerd rond binnenluchtkwaliteit in schoolgebouwen. 
Uit deze onderzoeken blijkt dat het zeer slecht gesteld is met de binnenluchtkwaliteit van 
onze schoolgebouwen, en dat binnenluchtkwaliteit een belangrijk aandachtspunt bij 
nieuwbouw en verbouwingswerken.

Kinderen zijn het meest kwetsbaar voor slechte binnenluchtkwaliteit.

1. Zijn er naast bovenvermelde onderzoeken reeds concrete acties ondernomen inzake 
deze problematiek? Wat waren deze concreet per beleidsdomein?

2. Hoe houdt de Vlaamse Regering hier rekening mee bij de verbouwing of nieuwbouw 
van schoolgebouwen? 

3. Welke toekomstige maatregelen of acties zijn hierrond gepland? Wat is de timing en 
het budget?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Hilde Crevits (406), Jo Vandeurzen (603), Joke 
Schauvliege (716)



JOKE SCHAUVLIEGE 
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 716 van 24 april 2015
van ELISABETH MEULEMAN

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door mevrouw Hilde Crevits, 
viceminister-president van de Vlaamse Regering en Vlaams minister van Onderwijs.


